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Vážení lionští přátelé, 

uplynulo září a já se opět 

hlásím se svým listem 

guvernéra. Můj program 

v uplynulém měsíci byl 

bohatý na události. 

Navštívil jsem schůzku 

lionů v klubu Praha-

Bohemia, kde členové 

projednávali své klubové úkoly. Byli také prvními, 

kteří ohlásili splnění příspěvkové povinnosti vůči 

Oak Brooku. Také druhá část schůzky, ta 

„vzdělávací“, byla velmi zajímavá. Hostem byl pan 

Ing. Jiří Lažanský. Jestli Vám připomíná toto jméno 

českou šlechtu, tak máte pravdu. Pan Lažanský 

velmi poutavě vyprávěl o zámku Chýše a jeho 

historii. Nebýt vrchních v restauraci Pelikán, diskuse 

by pokračovala dlouho po půlnoci.  

Stejně tak jako 11. zahradní slavnost 

v Jarovcích u Bratislavy, kterou pořádal klub 

Bratislava-Pressburg a na kterou jsem byl pozván. 

Počasí organizátorům moc nepřálo a tak byla 

slavnost po deseti letech přesunuta do kulturního 

domu. Program a bohatá tombola však vynahradily 

absenci pobytu v zahradě. 

 

 
Ze zahájení zahradní slavnosti v Jarovcích 

 

Společně s panem pastguvernérem Tiborem 

Bučekem jsem se zúčastnil přijetí u velvyslance 

Japonského císařství na Slovensku. V průběhu 

příjemných 40 minut jsme předali panu velvyslanci 

lionské vyznamenání za podporu lionského hnutí a 

výměny mládeže a také náš česko–slovenský lionský 

odznak a guvérnerskou vlaječku. 

 

 
Z návštěvy na japonském velvyslanectví v Bratislavě 

 

Moji první zahraniční cestou byla návštěva 

distriktního vedení a distriktního shromáždění 

v Chemnitzu. Na místě jsem se seznámil s jejich 

problémy, které jsou obdobné těm našim. Snad s tím 

rozdílem, že jsou více nakloněni nejrůznějším 

humanitárním akcím. Jednou z nich je aktivní 

zapojení do akce Zrak především – II. etapa. Přál 

bych si, kdyby se i nám podařilo na našich 

charitativních akcích získat takové finanční 

prostředky, které by umožnily předat do Oak Brooku 

minimálně 15 USD na jednoho člena. Nejsem 

zastáncem teorie „dělat charitu“ z vlastních kapes. 

Naším posláním je tyto prostředky získávat. K tomu 

však stále chybí dostatečná propagace našeho hnutí 

ve společnosti. Zde musíme začít  a naučit se 

organizovat charitativní akce pro nejširší veřejnost. 

Dovoluji si Vás proto požádat o náměty, nejlépe ty 

vyzkoušené, jak tyto finanční prostředky získávat.  

V této souvislosti bychom neměli zapomínat, 

že díky programu Zrak především -  I. etapa) se 

podařilo díky prevenci i operacím očí vrátit  zrak 

milionům lidí v zemích zejména třetího světa. 

Pro zajištění tohoto cíle byla letos zvýšena částka, 

kterou chce lionské hnutí celosvětově získat, na 200 

mil. USD.  Akce „Zrak především“ také přinesla do 

Prahy více jak 1,1 mil. USD na výstavbu a vybavení 

výcvikového ophthalmologického pracoviště ve 

Fakultní nemocnici Královské Vinohrady. Mělo by 

 

 



být našim morálním závazkem alespoň částečně 

takto z Oak Brooku darované peníze vrátit. 

Na prvním zasedání kabinetu, které se 

konalo 21. září v Brně jsme se věnovali soutěži 

Mírový plakát. Věřím, že zapojení klubů do soutěže 

co do počtu účastníků a odevzdaných prací bude 

minimálně tak úspěšné jako v loňském roce. Do 

uzavření letošního ročníku zbývá pouze jeden 

měsíc. Dále jsme se věnovali zkvalitňování naší 

členské základny ve smyslu aktivního zapojování 

každého člena do práce klubů. V každém ze svých 

prezidentských listů se na toto téma zmiňuje také 

mezinárodní prezident p. Mahendra Amarasuriya. 

Byl by také rád, kdyby se do činnosti lionských 

klubů zapojovalo více žen. Náš distrikt je dle mého 

mínění ženami velmi dobře zastoupen a já osobně 

jsem hrdý, když mohu referovat o našich 

„dámských“ klubech. Podrobněji znám pouze 

jeden,a to ten rychnovský, který má ve svém názvu 

jméno významné autorky staré a dobré české 

kuchařky Dobromily. Věřím, že budu mít příležitost 

setkat se s děvčaty z našich dalších dámských klubů. 

Měsíc říjen je zaměřen na nejen vzájemné 

poznávání klubů v rámci celosvětových setkání. 7. 

říjen je dnem věnovaným nevidomých a 

slabozrakých.  Tento den   již   podruhé    připomene 

slavnostní benefiční koncert v Plzni. Jsem velmi rád, 

že plzeňské kluby jsou tak aktivní a dokáží 

společnými silami a pod vedením první 

viceguvernérky Jany Flanderové zabezpečit tuto tak 

organizačně náročnou akci. Z vlastních zkušeností             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

vím, co práce je zapotřebí k zabezpečení a zejména 

k zajištění sponzorů takové akce. I když se nemá 

děkovat předem, přesto  přátelé děkuji za Vaši práci 

a těším se na setkání v Plzni. 

V tomto měsíci plánuji také návštěvu 

lionského klubu v Teplicích, kde budu moci 

odevzdat plaketu našemu pastguvernérovi p. Janu 

Štěrbovi, který vedl náš distrikt v letech 1999-2000. 

Rád využívám tohoto guvernérského listu 

k poděkování banskobystrickým klubům za pozvání 

na výstup na Ďumbier. Bohužel můj zdravotní stav 

mi to nedovolil se zúčastnit, ale už nyní se těším, že 

se setkáme 12. ledna příštího roku. 

Na závěr chci popřát touto cestou klubu 

Plzeň-City k jeho 15. výročí vzniku stejně tak jako 

klubu v Košicích, kde oslavili 21. září své 10. 

narozeniny, mnoho zdaru v lionské práci a členům 

mnoho osobních úspěchů a zejména zdraví. Děkuji 

Vám za Vaši práci. 
 

S pozdravem Váš     
 
 

 

 
 

 

  
 

 

     


